
Μίλησε η Καλαμπάκα. Λευτέρης Αβραμόπουλος

Στη μεγαλύτερη συγκέντρωση που έγινε ποτέ στην Κα-λαμπάκα μίλησε το βράδυ της
Πέμπτης ο υποψήφιος δήμαρχος Δήμου Μετεώρων Λευτέρης Αβραμόπουλος. ;

      

Έθεσε τους στόχους για την επόμενη μέρα στο Δήμο, για μια πόλη σύγχρονη και
λειτουργική, για χωριά ζωντανά και με προοπτική.
Ακολουθεί η ομιλία του υποψηφίου δημάρχου:

  

Φίλες και φίλοι...
Συνδημότισσες και συνδημότες...
Απόψε γράφετε ΙΣΤΟΡΙΑ...
Απόψε παίρνετε το ΜΕΛΛΟΝ του τόπου μας στα χέρια σας...
Απόψε γυρίζουμε σελίδα...
Απόψε είναι η ΔΙΚΙΑ ΣΑΣ ΩΡΑ...
Σήμερα είναι η ΔΙΚΙΑ ΣΑΣ ΜΕΡΑ.
Η μέρα που κάποιοι έλεγαν πως δεν θα ερχόταν ποτέ.
Κι όμως σήμερα είμαστε όλοι ΕΔΩ...
Επιλέγουμε την ελπίδα έναντι του φόβου ...
την ενότητα έναντι του διχασμού ...
Στέλνουμε το μήνυμα παντού ...
Η Καλαμπάκα μπορεί...
Ο Δήμος Μετεώρων μπορεί...
Εμείς ... ΜΑΖΙ ... ΜΠΟΡΟΥΜΕ...
Φίλες και φίλοι, συνδημότισσες και συνδημότες
Η παράταξή μας,
η «ΔΥΝΑΜΗ ΕΥΘΥΝΗΣ»
είναι η παράταξη των μεγάλων επιλογών,
των μεγάλων έργων,
των μεγάλων αποφάσεων...
Είναι η παράταξη που λέει «ΝΑΙ»
στις προκλήσεις της νέας εποχής ...
Είναι η παράταξη που είναι έτοιμη
να δουλέψει σκληρά,
για να κάνουμε τις ζωές όλων καλύτερες...
Είναι η παράταξη των ανθρώπων
που με ανιδιοτέλεια έχουν δουλέψει για τον τόπο μας
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όλα τα προηγούμενα χρόνια,
που εσείς αγαπάτε και εσείς στηρίζετε...
Σε λίγο θα έχω την ευκαιρία
τους ανθρώπους αυτούς να σας τους παρουσιάσω...
Φίλες και φίλοι...
Με όλους εσάς,
μοιραζόμαστε το κοινό μας όραμα
να κάνουμε το Δήμο Μετεώρων ισχυρό,
πρότυπο,
πρωταγωνιστή των εξελίξεων
σε Ελλάδα και Ευρώπη...
Ακούγοντας όλους και όλες εσάς,
ακούγοντας τις ανάγκες σας,
φτιάξαμε ένα πρόγραμμα ολοκληρωμένο,
τεκμηριωμένο
και απόλυτα κοστολογημένο
μέχρι το τελευταίο ευρώ...
Ένα πρόγραμμα που στοχεύει σε μια καλύτερη πόλη,
βιώσιμη ...
λειτουργική ...
με τον άνθρωπο στο προσκήνιο...
Μια πόλη με περισσότερο πράσινο,
περισσότερους ελεύθερους χώρους,
περισσότερα πάρκα και πλατείες,
χώρους στάθμευσης οχημάτων,
ένα δίκτυο ποδηλατοδρόμων
που θα την ενώνει με τα χωριά μας...
Μια πόλη που θα σέβεται το μόνιμο κάτοικο
και τους χιλιάδες επισκέπτες...
Που θα συνδέεται ομαλά
με τους ιερούς βράχους των Μετεώρων
και τη Μοναστική τους Πολιτεία...
Θέλουμε έναν Δήμο
που θα περάσει επιτέλους στην ψηφιακή εποχή.
Που ο πολίτης δεν θα περιμένει ώρες στις ουρές
για να ικανοποιήσει το αίτημά του...
Έναν Δήμο που θα παρέχει εύκολα τις υπηρεσίες του
με νέες εφαρμογές,
που ο πολίτης και από το κινητό του ακόμη
θα καταθέτει το αίτημά του και θα βρίσκει λύσεις...
Έναν Δήμο που θα δίνει ευκαιρίες στους νέους,
να μείνουν και να επενδύσουν στον τόπο τους
Έναν Δήμο που θα προωθεί τις ήπιες μορφές
τουριστικής ανάπτυξης...
Έναν Δήμο που θα εξασφαλίζει,
μέσω τηλεϊατρικής,
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την παροχή υπηρεσιών Υγείας
και στον τελευταίο κάτοικο
του πιο μικρού χωριού...
Που θα δημιουργεί νέους χώρους άθλησης για όλους,
που θα φροντίζει τα αδέσποτά μας,
που θα σέβεται τους δημότες του
και θα ανταποδίδει τα δημοτικά τέλη...
Που θα ενισχύει αγρότες και κτηνοτρόφους,
που θα τους δίνει κατευθύνσεις
για το πως και που να επενδύσουν...
Που θα εξασφαλίζει την καλή κατάσταση
του οδικού δικτύου σε όλο το μήκος του,
μέχρι το πιο απομακρυσμένο χωριό,
μέχρι την τελευταία κτηνοτροφική μονάδα...
Φίλες και φίλοι ...
ανοίγεται μπροστά μας ένας νέος κόσμος...
Ο Ε 65 θα ολοκληρωθεί μέσα στην επόμενη 2ετία
και η Καλαμπάκα,
ο Δήμος μας,
θα εξελιχθεί σε κόμβο που θα ενώνει
τρεις από τους μεγαλύτερους αυτοκινητόδρομους
της χώρας μας,
της Εγνατίας, της Ιονίας και του Ε-65...
Είναι η μεγάλη μας ευκαιρία ΤΩΡΑ
να προσελκύσουμε μεγάλες εταιρείες
και νέες επενδύσεις στον τόπο μας...
Έχουμε ολοκληρωμένο σχέδιο
γι' αυτό και εκεί θα στοχεύσουμε
από την πρώτη μέρα
που θα αναλάβουμε τα καθήκοντα μας ....
για να τονώσουμε την οικονομία
για να υπάρξουν καλύτερες δουλειές για όλους ...
Στην πόλη μας,
στην πόλη της Καλαμπάκας
προχωρούμε άμεσα νέα Κυκλοφοριακή μελέτη.
Αυτή προβλέπει μεταξύ άλλων
επιστροφή στην κυκλική μορφή της κεντρικής
πλατείας Καλαμπάκας.
Δυο κόμβους στις εισόδους της πόλης,
με χρήματα που έχουμε ΗΔΗ εξασφαλίσει
βάσει μελέτης που έχουμε ΗΔΗ ετοιμάσει...

  

Προχωρούμε στην ανάπλαση της περιοχής
του νέου σχεδίου πόλεως με Ασφαλτόστρωση...

 3 / 6



Μίλησε η Καλαμπάκα. Λευτέρης Αβραμόπουλος

Ετοιμάζουμε Μελέτη ανάδειξης του Πηνειού ποταμού
και της παρόχθιας ζώνης του...
Ολοκληρώνουμε το Ανοικτό Κέντρο Εμπορίου
( Open Mall)...
Δίνουμε αέρα και δημιουργούμε
νέους χώρους πρασίνου και αναψυχής
στην πόλη της Καλαμπάκας:
- Ολοκληρώνουμε το πάρκο «Χρήστος Σινάνης»,
- Νέο πάρκο στην πλατεία Δημουλά,
και σύνδεση με το χώρο στάθμευσης
κάτω από τον σταθμό του ΟΣΕ,
- Νέο πάρκο στην Μετεώρων,
- Νέο πάρκο στην Λύκειο Καλαμπάκας
Συνδέουμε τα μνημεία του Δήμου μας
μέσα από τους «Δρόμους Τοπικού Πολιτισμού»,
με την προώθηση όλων των μορφών τουρισμού,
την προβολή του τουριστικού προϊόντος
Στόχος μας :
Τουριστική ανάπτυξη των χωριών του δήμου μας,
με την ανάδειξη της πολιτιστικής ταυτότητας
κάθε δημοτικής ενότητας.
Βελτίωση των διαθέσιμων ταξιδιωτικών εργαλείων
με δημιουργία οδηγού ,
χάρτη και εφαρμογής για κινητά και tablets.
Προβολή εναλλακτικών μορφών τουρισμού
(πεζοπορικού, ορεινού, ορειβατικού,
ιατρικού, εκπαιδευτικού, συνεδριακού κλπ),
με έμφαση στις πολιτιστικές διαδρομές,
στις θρησκευτικές διαδρομές,
στα τοπικά προϊόντα ,
στη γαστρονομία,
σε όλη διάρκεια του έτους...
Στα χωριά μας...
Προχωράμε σε Αντικατάσταση
των παλιών αγωγών ύδρευσης,
Κάνουμε Παρεμβάσεις στα δίκτυα ακαθάρτων,
Αναπλάσεις πλατειών και κοινόχρηστων χώρων,
Κατασκευή παιδικών χαρών
σε όλες τις κοινότητες του δήμου,
Έργα άρδευσης,
Καθαρισμό ρεμάτων,
Βελτίωση βοσκοτόπων,
Καθιέρωση ετήσιας έκθεσης τοπικών προϊόντων,
Φίλες και φίλοι, συνδημότισσες και συνδημότες...
Δε θα σας κουράσω άλλο...
Το πρόγραμμά μας το έχετε ήδη στα χέρια σας
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και μπορείτε να το μελετήσετε...

  

Σας ζητώ εδώ απόψε ένα πράγμα μόνο...
Στις 8 Οκτωβρίου
να βάλετε το χέρι στη καρδιά
και να πάτε να ψηφίσετε...
Να στείλουμε ηχηρό μήνυμα σε όλη την Ελλάδα...
Να ακουστεί δυνατά
ότι εμείς εδώ στο Δήμο Μετεώρων
επιλέγουμε την ελπίδα έναντι του φόβου...
Επιλέγουμε την ενότητα έναντι του διχασμού...
Στέλνουμε ένα πανίσχυρο μήνυμα
ότι ο Δήμος Μετεώρων...
μπορεί!!!...
Μπορεί να κοιτάξει το μέλλον με αισιοδοξία,
να θέσει υψηλούς στόχους και να τους πετύχει...
Γιατί αυτό του ΑΞΙΖΕΙ,
γιατί αυτό ΜΑΣ ΑΞΙΖΕΙ.
Κρατάμε το μέλλον στα χέρια μας ...
Ας το κερδίσουμε ...
Σας ευχαριστώ πολύ μέσα από την καρδιά μου !!!
Πάμε όλοι μαζί για τη μεγάλη νίκη !!!
Νίκη για την Καλαμπάκα μας ,
νίκη για τα χωριά μας,
Νίκη για τα παιδιά μας!!!

  

 5 / 6



Μίλησε η Καλαμπάκα. Λευτέρης Αβραμόπουλος

    

 6 / 6


